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ORSZÁGGY Ű LÉSI KÉPVISEL Ő

Dr. Katona Béla ú r
Az Országgyűlés elnöke

Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .* (2) bekezdése alapján „Hol tart a Magyarországi LEADER közhasznú egyesület
törvénytelenül felhasznált pénzének visszafizetése?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Grá f
József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyarországi LEADER Közhasznú Egyesület ügyében több levélváltásunk volt korábban. Ezek
közül az utolsó alkalommal ígéretet kaptam arra, hogy a tájékoztatást küldenek az Egyesüle t
elszámolásával kapcsolatos minisztériumi döntésrő l . Sajnos az ígért tájékoztatás nem érkezett meg, így
kénytelen vagyok ismét hivatalos kérdést intézni Önhöz .

A hozzám eljutott információk szerint az FVM nem fogadta el az egyesület beszámolóját és támogatá s
jelentős részének - 300 millió forint - visszafizetésére kéri . A visszafizetés jogosságát az egyesüle t
vitatja. Ez az ügy kiváltotta a sajtó fokozott érdekl ődését . Emiatt úgy gondolom, hogy a tisztán látás
végett szükséges, hogy az el őbbi információk megerősítésre, esetlegesen kiegészítésre kerüljenek a
legilletékesebb személy által, ön által .

Miniszter Úr! Kérdéseim a következők.

n Lezárult-e az Egyesület által a nemzetközi gazdasági válság hatásainak a vidéki térségekbe n
történő kommunikációjával kapcsolatos 500 millió forint értékű szerződéssel kapcsolato s
tartalmi és pénzügyi vizsgálat ?

n Milyen eredménye van a vizsgálatnak? A teljesítést tartalmilag megfelel őnek ítélték-e az FVM
részéről?

n Ha a vizsgálat eredményét tekintve nézet különbség áll fenn az Egyesület és az FVM közöt t
akkor az melyik a szerz ődésben vállalt tevékenységgel kapcsolatos és milyen összeg ű
visszafizetési igényt eredményez az FVM álláspontja szerint ?

n Ha az Egyesület az FVM visszafizetési igényének ne tesz eleget, akkor milyen jogi lépéseket é s
milyen határidővel kívánnak megtenni ?

Ezen túl kérem, hogy küldje meg számomra a szerződés teljesítésével kapcsolatos, az FVM munkatársa i
által készített tartalmi és pénzügyi vizsgálati anyagot és arra az egyesület által válaszul küldött anyagot .
Tudomásom van arról, hogy a jelzett három anyag elkészült és rendelkezésre áll . Az eddigi
tapasztalataim alapján a jelzett anyagok megküldését meg kívánja majd tagadni arra hivatkozással, hogy



azok a döntés előkészítő anyagok és emiatt nem nyilvánosak . Ez a hivatkozás ebben az esetben nem áll
fenn, hiszen tudomásom szerint a döntés már megszületett, most már egy egyszerű jogvita van az
egyesület és az FVM között a visszafizetés kérdésében .
A közvéleménynek joga van megtudni, hogy mi vezetett ahhoz, hogy jelenleg az állam próbálj a
visszaszerezni a feltehetően nem megfelel ően felhasznált közpénzt. Ha elzárják elő lem, mint képvisel ő
elő l a kért információkat, akkor sajnálattal, de errő l kell majd a közvéleményt tájékoztatnom .

Várom válaszát .

Budapest, 2010 . február 10.

Font Sándor
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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